
Fra: Jakob og Anna K Valle <jakvalle@online.no> 
Sendt: torsdag 7. mars 2019 13:37 
Til: Siril Therese Sylta 
Emne: Fwd: NAUST PÅ SPJOTØY 
 
Nytt forsøk.... 

Mvh 

akv 

  

  

-------- Opprinnelig melding -------- 

Emne: NAUST PÅ SPJOTØY 
Dato: 07.03.2019 13:34 

Fra: Jakob og Anna K Valle <jakvalle@online.no> 
Til: sisril.sylta@lindas.kommune.no  

Kopi til: Mette Kyed Thorson <mktho@online.no>, Sindre NÃ¦vdal <Sindre.Naevdal@semcon.com> 
  

Hei og takk for tilbakemelding. 

  

Bakgrunnen for mitt ønskje om eit møte med Lindås kommune er å få ein gjennomgang 

av førearbeida vedk. vår "naustsak"  i Kommunedelplanen for Lindåsosane, Lurefjorden 

og Lygra. 

  

Ja, det kan godt hende at planavdelinga bør inn i saka. I så fall : tek du kontakt med dei, 

evt. har du ein kontaktperson som me kan ta kontakt med for å få til eit møte ? 

  

Mvh 

Anna K Valle 

  

Mobil : 908 28 816 
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